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Abstract (en)
1. A device for guiding an air stream by lamellae disposed at the outlet of a device guiding and more particularly producing the air stream, each two
lamellae being rotatably articulated via their lateral longitudinal edges adjacent the source of the air stream to a pivot disposed at an air outlet of the
device or to two pivots disposed closely adjacent to one another, to form a pair of lamellae which cooperates with adjacent pairs of lamellae to form
air channels, more particularly slot-shaped nozzles, whose width can be changed by pivoting the lamellae, characterized in that the lateral end sides
of the gap (7) of each pair (2) of lamellae are open, to allow secondary air to enter, the pairs of lamellae themselves forming after-flow channels for
secondary air by being disposed in front of the air outlet.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Leiten eines Luftstromes durch Lamellen, die am Auslaß einer den Luftstrom führenden, insbesondere
erzeugenden Einrichtung angeordnet sind. Je zwei Lamellen sind mit ihren der Luftstromquelle zugewandten seitlichen Längskanten an einer Achse
oder zwei nahe beieinander liegenden Achsen drehbeweglich angelenkt um ein Lamellenpaar zu bilden, das mit benachbarten Lamellenpaaren
Luftkanäle, insbesondere schlitzförmige Düsen bildet, deren Breite durch Verschwenken der Lamellen veränderbar ist. Die seitlichen Stirnseiten des
Zwischenraumes (7) jeden Lamellenpaares (2) sind offen um Sekundärluft eintreten zu lassen, wobei die Lamellenpaare selber Nachtströmkanäle
für Sekundärluft bilden.
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